
Protokoll nr 11/2021 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte
via Zoom den 14 oktober 2021. kl. 19.00

Närvarande: Göran Björkman, Inger Johansson, Anders Rosdahl,
Sanna Carlsvärd, Amanda Johnsson, Marlene Junholt, Josephine
Wistrand, Kicki Svalin.
Frånvarande: Åsa Juntti.

§ 65. Mötets öppnande.
Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 66. Godkännande av dagordning  Förslaget till dagordning godkändes

§ 67. Val av justerare. Till justerare valdes Anders Rosdahl.

§ 68. Föregående protokoll nr 10/2021. Föregående protokoll godkändes.

§ 69. Ekonomi.
Nu har Anders Rosdahl tagit över helt som kassör. I och med detta så
kommer inte Robert Olsson att teckna klubben längre.
Göran Björkman kontaktar banken i denna fråga.
Faktura från Robert på 9000:- för hans extra kassörsarbete godkändes
av styrelsen.
Klubbens ekonomi är god. På transaktionskonto finns idag 111122:- och
oförändrat på hälsokontot 24 895:-, placeringskonto 194139:-

§ 70. Skrivelser.
Rapportering till SKK gällande höjning av medlemsavgifter 2022.
Bokning av monter på My Dog.
SLU gällande forskning av sällskapsdjur.
SKK avslog vår ansökan om extra utställning under jubileumsåret 2022.

§ 71. Rapport från ordförandemötet inom SSUK.
Göran informera om ett trevligt och givande möte. Bland annat har SSUK
lämnat in en motion till KF om förslag på ett hundpass där också 

            stamtavlan ingår som gäller även för resor utomlands. Den nuvarande 
stamtavlan som man får i samband med registrering slopas då. Detta system   
används på idag häst.
SSUK vill ha ett närmare samarbete inom sina rasklubbar gällande BPH,
Utställningar m.m.
Styrelsen föreslår till SSUK  att Göran Björkman ingår som ledamot i SSUK.

§ 72. Rapport från kommittéerna:
a) Utställningkommitté. Förutom Specialen planeras för inofficiel 
utställning år 2022 och 2023. Eventuellt år 2024 planeras för två officiella
utställningar, möjlighet finns att tillsammans med SKK lokalavd. arrangera
eurasierutställning på Arlanda den den 23 juli 2024. Synpunkter finns
att datum ligger för nära vår Eurasierspecial. Avvaktar därför med ansökan.

 b) Avelskommitténs uppfödarmöte blev inställt. Den 17 oktober kl.15
inbjuds avelsintresserade till Zoom möte. Mötet är öppet för alla medlemmar.
En fysiks avelskonferens planeras i början av nästa år.



c) MH-BPH Kommitté. 210 eurasier har gjort BPH och vi väntar med
spänningen på SKKs analys av vår ras. Sponsringen av BPH med 200:-
 ska annonseras ut ytterligare och förtydligas med att medlemsnummer anges.

d) PR-aktivitetskommitté. Förberedelser inför MY DOG är i full gång  med 
bl.a. sökande efter deltagare till montern. Ansvariga för montern är Nina
Hillevidotter och Johanna Devert. Kontaktperson från styrelsen är Göran 
Björkman.  135 dekaler är hittills sålda.

e) Redaktionen. Planering inför julnumret pågår. Annons erbjudande har
 gått ut till våra  uppfödarna och de olika kommittéerna.

§ 73. Almanackan.
Almanackan kommer att tryckas i ca. 730 ex. Förutom till våra medlemmar 
blir det ca. 25 ex över att säljas på MY DOG. Önskemål har gått ut på 
FB att skicka in bilder på hundar  till Amanda som tar emot foton och väljer 
ut de foton som hon tycker passar bäst.

§ 74. 25 års jubileum.
Styrelsen fick i uppdrag att komma med förslag till nästa möte hur vi kan fira
tillsammans med våra medlemmar bl.a. i samband med specialen.

§ 75. Årsmötet.
Beslutades att årsmötet blir söndagen den 13 mars 2022.  Ordförande kollar
om det är ok. att genomföra mötet via Zoom. Kontaktar valberedningen samt
kollar motionstiden.

§ 76. Öppet möte med styrelsen.
Hoppas på stor anslutning den 7 november på vårt öppna Zoom möte där 
styrelsen och representanter från våra olika kommittéer tar emot förslag och 
svarar på frågor. Påminnelse om mötet går ut på FB och Hemsidan.

§ 77. Övriga frågor.
Vår hemsida ska uppdateras med ytterligare bilder och information på olika
 aktiviteter som många eurasier ägare tävlar och går kurser i. Sanna och 
Marlene från styrelsen sammanställer och fixar detta.

Hundhostan PCD diskuterades. Fortfarande finns det ingen gentest.
Avelskommittén rekommenderar att följa anvisningar som gäller för
RAS.

§ 78. Nästa möte Torsdag den 18 november kl.19.00.

§ 79. Mötets avslutning.
Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet kl.21.00.

Vid protokollet                             Ordförande      Justerare

Inger Johansson     Göran Björkman       Anders Rosdahl




